
 

 

Protokoll styrelsemöte, 2025-01-15, SMC:s kansli, kl. 17:00 
 
 
§1 Mötets öppnande: 17:05 av vice ordförande via nätet.  
 
§2 Godkännande av dagordningen:  
 Godkänd med ett tillägg under övriga frågor.  

Valberedningen ska rapportera hur det går samt ska vi anlita en extern kassör som ska få 
ersättning. 

  
§3 Närvarande: Johan Norberg, Ulf Norberg, Elsie Karlsson, Stefan Uppgren,  Lena Dehlin, 

Yvonne Rud, Anneli Wahlström 
 
§4 Genomgång av föregående protokoll: 

2024-11-26, godkändes och lades till handlingarna. 
  
§5 Kassarapport/Ekonomi: 

 Balans och Resultaträkningen är nästan helt klart. Väntar in distriktstian innan allt är 
klart. Då tas kontakt med Revisorn för en genomgång innan årsmötet. 

 En början på en budget till 2025 lämnades till kassören, som tittar vidare på den. 
 Alla event bör prissättas innan vi har en färdig budget. 
 Kassören vill alltid ha en lista på alla deltagare innan en kurs startas upp. 

  
§6 Hemsidan/Mas-bladet/Distriktsnytt till MC-folket: 

 Vi diskuterar hur Masbladet ska leva vidare på bästa sätt. Ska det vara ett levande 
dokument som ligger på den nya hemsidan? Fortsatt diskussion på nästa möte. 

 Påminna Mats att han ska göra en film om tjejkursen i Älvdalen.  
 Yvonne har skrivit till nästa spalt. Sedan måste det komma en ny informatör.  

 
§7 Instruktörsverksamheten: 

 Det planeras en kurs ”ta av nyare hjälmar på rätt sätt” vid ett olyckstillbud i DalaJärna 
 Datum för Monzta kurserna är spikade, de andra datumen kommer snart. 

 
§8 Actionlista/aktiviteter: 

 Planering inför årsmötet, fika ska bokas och ska vi eventuellt ha någon extra aktivitet? 
 Planering av distriktsordförande möte pågår. 
 Hur går det med SMC Dalarnas hemsida? Ulf jobbar med den nya sidan och den ska 

sjösättas i samband med SMC:s årsmöte i april. 
 Mats ska ordna bilder på alla styrelsemedlemmar. Det kommer att ske i samband med 

årsmötet i Säter.  
 
§9 Rapport från aktiviteter: 

 Annons till årsmötet är bokad till nästa nummer av MC-folket. 
 Hur går det med bytet av internetleverantör? Ulf behöver webkoden till one.com 

snarast, för att kunna administrera bytet.  
  
§10 Övriga frågor:  
 Kan vi äska pengar från SMC riks för att ersätta kassören? Detta ska undersökas.  

Vi fick även information från Valberedningen hur det har gått. Kommer närmare information 
under nästa möte. 

  



§11 Nästa möte: 13 februari kl. 18:00, förmodligen på gamla kansliet. Men återkommer med plats 
i nästa dagordning. 

 
§12 Mötet avslutas: 
 18:42 av vice ordförande som tackade för visat intresse.  
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